
ПРОТОКОЛ № 47 

засідання постійної комісії міської ради з питань стратегічного розвитку, 

бюджету і фінансів, комунальної власності та регуляторної політики 

 

28.09.2022 р. 

м. Рогатин 

 

Всього членів постійної комісії – 6 

деп. 

Присутні на засіданні – 5 деп.: 

Тетяна Винник – голова комісії; 

Ігор Борецький –заступник голови 

комісії; 

Роман Дашавець – секретар комісії; 

Члени комісії – Володимир Дубчак, 

Наталія Стиславська. 

Запрошені:  

Сергій Насалик – міський голова; 

Христина Сорока – секретар міської 

ради; 

Микола Шинкар – перший заступник 

міського голови; 

Марія Огниста – головний спеціаліст 

відділу інформаційної роботи міської 

ради. 

 

Порядок денний: 

1. Про надання згоди на безоплатне прийняття з державної власності у 

комунальну власність Рогатинської міської територіальної громади 

шкільних автобусів. 

Доповідає:  Галина Романко – начальник відділу освіти.  

2. Про безоплатну передачу у власність філії АТ «Прикарпаттяобленерго» 

«Північна» електросіткових об’єктів. 

Доповідає: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

3. Про внесення змін в Положення про фонд на виконання депутатських 

повноважень, затверджене рішенням 5 сесії міської ради від 28 січня 2021 

року № 314. 

Доповідає: Христина Сорока – секретар міської ради. 

4. Про заяву депутата міської ради  Ірини Іванової щодо виділення з фонду 

на виконання депутатських повноважень коштів  для надання матеріальної 

допомоги на лікування жителю с.Йосипівка Антоніву Богдану Петровичу. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

5. Про заяву депутата міської ради  Тетяни Кушнір щодо виділення з фонду 

на виконання депутатських повноважень коштів  для надання матеріальної 
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допомоги жительці міста Рогатин Скірин Тетяні Богданівні на лікування її 

дочки Лозинської Наталії Станіславівні. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

6.  Про заяву депутата міської ради  Тетяни Винник щодо виділення з фонду 

на виконання депутатських повноважень коштів  на придбання 

підсипочного матеріалу для дороги по вул.Бережанській в м.Рогатині. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

7. Про заяву депутата міської ради  Наталії Стиславської щодо виділення з 

фонду на виконання депутатських повноважень коштів для придбання 

комплекту настінних гучномовців для церкви Зіслання Святого Духа в селі 

Липівка. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

1. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на безоплатне прийняття з державної 

власності у комунальну власність Рогатинської міської територіальної громади 

шкільних автобусів. 

ДОПОВІДАЛА: Галина Романко – начальник відділу освіти.  

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

 

1. Підтримати та винести на розгляд 29 сесії міської ради проєкт рішення по 

питанні «Про надання згоди на безоплатне прийняття з державної 

власності у комунальну власність Рогатинської міської територіальної 

громади шкільних автобусів». 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про безоплатну передачу у власність філії АТ 

«Прикарпаттяобленерго» «Північна» електросіткових об’єктів.  

ДОПОВІДАВ: Микола Шинкар – перший заступник міського голови. 

 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 
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1. Підтримати та винести на розгляд 29 сесії міської ради проєкт рішення по 

питанні «Про безоплатну передачу у власність філії АТ 

«Прикарпаттяобленерго» «Північна» електросіткових об’єктів».  

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

3.  СЛУХАЛИ: Про внесення змін в Положення про фонд на виконання 

депутатських повноважень, затверджене рішенням 5 сесії міської ради від 28 

січня 2021 року № 314. 

ДОПОВІДАЛА: Христина Сорока – секретар міської ради. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1.  Погодити запропоновані зміни в Положення про фонд на виконання 

депутатських повноважень, затверджене рішенням 5 сесії міської ради від 

28 січня 2021 року № 314. 

2. Підтримати та винести на розгляд 29 сесії міської ради проєкт рішення по 

питанні «Про внесення змін в Положення про фонд на виконання 

депутатських повноважень, затверджене рішенням 5 сесії міської ради від 

28 січня 2021 року № 314».  

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 
 

4. СЛУХАЛИ:  Про заяву депутата міської ради  Ірини Іванової щодо виділення 

з фонду на виконання депутатських повноважень коштів для надання 

матеріальної допомоги на лікування жителю с.Йосипівка Антоніву Богдану 

Петровичу. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти в сумі 

2000 грн. для надання матеріальної допомоги на лікування жителю 

с.Йосипівка Антоніву Богдану Петровичу. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 
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5. СЛУХАЛИ:  Про заяву депутата міської ради  Тетяни Кушнір щодо виділення 

з фонду на виконання депутатських повноважень коштів  для надання 

матеріальної допомоги жительці міста Рогатин Скірин Тетяні Богданівні на 

лікування її дочки Лозинської Наталії Станіславівні. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти в сумі 

2000 грн. для надання матеріальної допомоги жительці міста Рогатин 

Скірин Тетяні Богданівні на лікування її дочки Лозинської Наталії 

Станіславівни. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 
 

6. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради  Тетяни Винник щодо виділення 

з фонду на виконання депутатських повноважень коштів на придбання 

підсипочного матеріалу для дороги по вул. Бережанській в м.Рогатині. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти сумі  

5 000 грн. на придбання підсипочного матеріалу для дороги по  

вул. Бережанській в м.Рогатині. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 
 

7. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради  Наталії Стиславської щодо 

виділення з фонду на виконання депутатських повноважень коштів для 

придбання комплекту настінних гучномовців для церкви Зіслання Святого Духа 

в селі Липівка. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 
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1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти в сумі  

8000 грн. для придбання комплекту настінних гучномовців для церкви 

Зіслання Святого Духа в селі Липівка. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

 

Голова постійної комісії       Тетяна Винник 

 

 

 

Секретар комісії        Роман Дашавець 
 
 
 


